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        ROMÂNIA 

  JUDEŢUL   TIMIŞ 

 COMUNA   ŞTIUCA 

CONSILIUL  LOCAL 

 

 

 

PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi,  24  aprilie  2017, cu prilejul  

şedinţei  ordinare  a Consiliului  local  al comunei Ştiuca 

 

În baza  dispoziţiei  primarului   comunei  Ştiuca   nr.52/2017  a  fost convocată  

şedinţa   ordinară  a  consiliului  local. 

La  şedinţă ordinară  a  consiliului  local   participă  dl.Vasile Bejera, primarul 

comunei  Ştiuca.   

Domnul  Marian Dincă, secretarul comunei, în urma   apelului   nominal,  face 

cunoscută  prezenţa  la şedinţă  a domnilor consilieri : sunt  prezenţi  9 consilieri  din  10  

convocaţi, absent  Laver  Pavel.  Se  menţionează  că  pentru  această  ședință ordinară a  

fost  emisă  invitaţie  de  participare  care a  fost adusă la cunoştinţă domnilor  

consilieri, prin comunicare pe telefon şi prin corespondenţă electronică,  cu câteva  zile  

înainte de desfășurarea  ei.  Până la data desfăşurării acestei  şedinţe  nu  s-a  primit  o 

motivare  pentru absenţe.  

În conformitate  cu  prevederile  Legii nr.52/2003  proiectele  de hotărâri  au fost 

publicate  pe  site-ul  propriu şi  afişate la avizierul de  la sediul instituţiei. 

Se  pune  în discuţie  aprobarea procesul verbal al ședinței anterioare. Se  votează  

în  unanimitate  procesul verbal  al  ședinței  anteriore  a consiliului  local. 

Ordinea  de zi  al  şedinţei ordinare  este  prezentată  de  domnul primar, 

iniţiatorul şedinţei ordinare.  Se propun  spre aprobare  următoarele  puncte  : 

1. Alegerea   președintelui  de ședință; 

2. Acordarea unui  mandat special împuternicitului  Consiliului local al 

comunei  Ştiuca   în  Adunarea Generală ordinară  a asociaţilor  Asociaţiei 

de Dezvoltare Intercomunitară Apă-Canal Timiş; 

3. Aprobarea  Raportului  primarului  al comunei  Ştiuca pe anul 2016;   

4. Aprobarea unei completări  la  HCL nr.11 din 12 martie 2001 privind 

atribuirea  terenului aferent  imobilelor cumpărate în baza  Legii nr. 

112/1995 și  vânzarea,  fără licitație, a diferenței de teren înscris în C.F.; 

5. Aprobarea  susținerii financiare a Asociației Sportive „VIITORUL ”  

ȘTIUCA  în anul 2017  - acest  punct  a  fost  propus  de inițiatorul ședinței  

ordinare  după citire  ordinii  de zi  propuse prin  dispoziția de convocarea  

ședinței ; 
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În  unanimitate  se aprobă ordinea de zi  propusă  de  inițiatorul  ședinței 

ordinare. 

 

Punctul 1 al ordinii de zi –  Alegerea   președintelui  de ședință.  

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

Domnul secretar  arată  că  potrivit cutumei,  următorul consilier propus  pentru 

funcția  de președinte  de ședință este domnul  Benzar Gheorghe jr.  Hotărârea  nr.23 

privind  alegerea   președintelui  de ședință a  fost adoptată cu 10 de voturi „pentru”.   

   

Punctul 2 al ordinii de zi -  Acordarea unui  mandat special împuternicitului  

Consiliului local al comunei  Ştiuca   în  Adunarea Generală ordinară  a asociaţilor  

Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Apă - Canal Timiş. 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

Domnul președinte  de  ședință, nou investit,  dă  cuvântul  domnului  primar  care  

prezintă expunerea de  motive privind acordarea unui  mandat special împuternicitului  

Consiliului local  al comunei  Ştiuca   în  Adunarea Generală ordinară a Asociaţilor  

„Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Apă-Canal”  Timiş.  

Președintele  de şedinţă  supune  la  vot aprobarea  proiectului.   Hotărârea  nr.24 

privind  acordarea unui  mandat  special  împuternicitului  Consiliului local al 

comunei  Ştiuca în Adunarea Generală ordinară  a asociaţilor  Asociaţiei de 

Dezvoltare Intercomunitară  Apă - Canal Timiş  a  fost adoptată cu  10  de  voturi 

„pentru”. 

 

Punctul  3 al ordinii de zi -  Aprobarea Raportului  primarului  privind starea 

economică,  socială şi de mediu a comunei Ştiuca în anul 2016 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

Primarul comunei, Bejera  Vasile,  prezintă  Raportul  primarului  privind starea 

economică,  socială şi de mediu a comunei Ştiuca în anul 2016. 

Consilier local Benzar Gheorghe sn. : Nu  se poate  ca o  comună  așa  de mare să 

nu avem unde face un tratament  medical. Noi PMP vom propune, prefectului  județului, 

ca  prin  cofinanțare  să creeze un post  de asistent medical. Trebuie  să  funcționeze un 

asistent  medical pe  comună.   

Primar Bejera  Vasile : eu  vă  prezint  un  raport nu o analiză  a  activității 

cabinetului  medical. Un asistent medical trebuie  să  lucreze  sub  stricta coordonare  a 

unui  medic. Primăria  are  numărul  de posturi limitat  și nu  poate  să-și asume  

responsabilitatea  pentru angajare  unui asistent medical, nu  avem  competența  în acest 

domeniu. 

 Consilier local Benzar Gheorghe sn. : trebuie  să  completați  la starea  de 

sănătate cu ceea  ce vi-am semnalat mai sus. Cerem  primarului  să se implice în acest 

caz. 

Primar Bejera  Vasile : dacă  este  legal  ne vom implica. Problema  asistentului 

medical este a doctorilor  de familie  care  au  grijă  de  locuitorii comunei. 
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După încheierea  discuțiilor dintre consilieri,   președintele  de şedinţă  supune  la  

vot  aprobarea  proiectului.   Hotărârea  nr.25 privind aprobarea Raportului  

primarului  privind starea economică,  socială şi de mediu a comunei Ştiuca în anul 

2016 a  fost adoptată cu  10  de  voturi „pentru”. 

 

Punctul  4 al ordinii de zi -  Aprobarea  unei completări  la  HCL nr.11 din 12 

martie 2001 privind atribuirea  terenului aferent  imobilelor cumpărate în baza  Legii 

nr. 112 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

Primarul comunei, Bejera  Vasile,  prezintă expunerea  de motive  prin care se  

propune  aprobarea  unei completări  la  HCL nr.11 din 12 martie 2001 privind  

atribuirea  terenului aferent  imobilelor cumpărate în baza  Legii nr. 112/1995  și  

vânzarea,  fără licitație, a diferenței de teren înscris în C.F. 

Pentru  a se încheia contractul  de vânzare - cumpărare  la notarii publici  trebuie  

ca  primarul  comunei  să  fie împuternicit  de consiliul  local să semneze contractul. În 

această  situație  sunt  Nițu  Ionel, Dzițac Iacob  și Veciunca Maria. 

Consilier local Benzar Gheorghe  sn. : știe  de  situația  menționată  și  dorește ca  

și  Veciunca  Maria  să  treacă  la cumpărarea terenului. 

Primar Bejera  Vasile : nu  a solicitat să  cumpere ternul respectiv, are în 

continuare  terenul  în concesiune. 

După încheierea  discuțiilor dintre consilieri,   președintele  de şedinţă  supune  la  

vot  aprobarea  proiectului.   Hotărârea  nr.26 privind aprobarea unei completări  la  

HCL nr.11 din 12 martie 2001 privind atribuirea  terenului aferent  imobilelor 

cumpărate în baza  Legii nr. 112/1995 și  vânzarea,  fără licitație, a diferenței de teren 

înscris în C.F.   a  fost adoptată cu  10  de  voturi „pentru”. 

 

Punctul 5 al ordinii de zi -  Aprobarea susținerii  financiare a Asociației Sportive 

„VIITORUL ”  ȘTIUCA  în anul 2017 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

Domnul  primar  prezintă  expunerea  de motive  a  primarului comunei Ştiuca 

prin care  propune  susținerea  financiară  a Asociației Sportive „VIITORUL ”  Știuca  

în anul 2017. Sunt  necesare fonduri pentru  plata arbitrilor și observatorilor la 

meciurile jucate în Știuca, plata serviciilor de asistență medicală asigurată la meciurile 

jucate în Știuca,  plata serviciilor de asigurare a ordinii publice asigurate la meciurile 

jucate în Știuca, transportul echipei de fotbal la meciurile jucate în deplasare, 

achiziționarea de echipament sportiv pentru jucători, mingi de fotbal etc.   

Consilier local Benzar Gheorghe jr. : eu sunt  de acord  cu  susținerea tinerilor  

pentru sport  și performanțe  la învățătură dar  în decembrie de ce nu s-au premiat toți. 

Consilier local Benzar Gheorghe sn. : am  fost „bălăcăriți” de  domnul primar, în 

adunarea  populară din  decembrie 2016,  că am votat împotrivă.  Nu  faceți  acte de 

glorie  din acțiunile  consiliului  local. Eu  când am  fost  primar nu  am procedat  în 

acest fel. Activitatea  sportivă  nu este  meritul primarului  ci a consiliului  local. 
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După încheierea  discuțiilor,   președintele  de şedinţă  supune  la  vot  aprobarea  

proiectului.   Hotărârea  nr.27 privind susținerii  financiare a Asociației Sportive 

„VIITORUL ”  ȘTIUCA  în anul 2017 a  fost adoptată cu  10  de  voturi „pentru”. 

 

Punctul  discuţii, interpelări  din partea  domnilor  consilieri locali :  

Consilier local Braşoveanu  Ionuţ : doresc  competența  comisiilor  de fond funciar  din 

anul  2004  până în prezent. 

Secretarul consiliului : comisiile sunt  constituite  din președintele comisiei care este  

primarul comunei, și  următorii membri : viceprimarul, secretarul comunei, 

agentul agricol, specialistul în măsurători topo și inginerul de la centrul agricol. 

Consilier local Benzar Gheorghe jr. : vreau  să știu dacă  s-a făcut licitație  la sistemul  

de pază pentru instituția  primăriei. Aș dori  să cotesc  și caietul de sarcini. 

Primarul comunei, Bejera  Vasile: dl. Stanciu  Gabriel, cu atribuții de achiziții publice,  

vă  poate  da  toate  amănuntele  despere  licitația  publicată  în SEAP, la  această 

oră este în delegație  la Timișoara. 

Consilier local Roșca  Ovidiu :  trebuie  făcut ceva  cu  apa din Zgribești, conține foarte 

mult  calcar. 

Consilier local Benzar Gheorghe sn. : Aquatim  face  profit  de 80%  și nu fac nimic,  au 

luat instalații noi  și  nu  le întrețin. Calcarul  se poate  filtra prin decantare. 

Primarul comunei, Bejera  Vasile: calcarul  nu  se reține prin filtrare  ci numai  prin 

stație de tratarea  apei.  

Consilier local Brașoveanu Ionuț :  revin la  problema cu pășunile : sunt cereri  care nu 

au  fost  luate în considerare. 

Primar Bejera  Vasile : cei care s-au înscris  la  licitație pentru  pășuni au licitat  și  li s-

au adjudecat  loturile  de pășuni solicitate. 

Consilier local Brașoveanu Ionuț : doamna Hanțig Maria are cerere și nu ați vrut să-i 

dați pășune. 

Primar Bejera  Vasile : doamna Hanțig Maria  nu a participat la  licitație. 

Viceprimar Boc Virgil : s-au  ținut  două  licitații și nu  participat la nici o licitație. 

Primar Bejera  Vasile : peste  60% dintre crescătorii de bovine din Știuca nu  au dorit să 

participe la licitați  și doresc  să pășuneze la comun. 

Consilier local Benzar Gheorghe jr. : Bilanțul  contabil  când  se prezintă? în ce  fază 

sunt  lucrările  la  școala din Știuca 

Primar Bejera  Vasile : acum  se contactează  firma  specializată  în  SEAP fiind  vorba  

de o valoare de peste o sută de mii de euro. Vă  invit  să  parcurgem  proiectul  

împreună. 

 

Domnul  preşedinte de şedinţă  declară  închise lucrările şedinţei consiliului local. 

 Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

Preşedinte de şedinţă,                                                 Întocmit, 

    consilier        Secretar, 

 Benzar  Gheorghe jr.                        Marian   Dinca 


